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Årsberetningen skal gi et bilde av aktiviteten i idrettslaget. Styrets arbeid og 

eventuelle undergruppers aktivitet. Sammen med regnskapet skal årsberetningen 

gi et godt bilde på aktivitet og økonomisk status i idrettslaget. 

 
 



 

 

Fotballgruppa 
 

Fotballgruppa har hatt enda en flott sesong med stor aktivitet og engasjement 

på banen.   

 

Fotballstyret 2018 
 

Leder: Kristin Wærstad  

Nestleder: Jøran Glittum 

Styremedlem; Monica Ørstad, Lene Klemmetsen, Arne Eide og Tony Rønningen 

 

Styrets arbeid 
 

Styret har som tidligere år tilrettelagt for aktiviteter i fotballgruppa:  

• drift og vedlikehold av kunstgressbanen og naturgresset 

o Det ble kjøpt inn to maskiner til bruk for siling av gummigranulat 

o Nytt banemannskap ble etablert i starten av november 

• utarbeidet banefordeling for lagenes treninger  

• utført påmelding av lag til vinterserie og hovedserie 

• arrangert toalettpapir dugnad 

• foretatt innkjøp av diverse fotballutstyr 

o Lagene fikk sekker med fotballer 

• bemannet kiosk ved hjemmekamper 

• arrangert fotballskole for jenter 

• arrangert fotballcup på aktivitetsdagen 

• arrangert Årsavslutning 21, November på kunstgressbanen  

• m.m. 

 

Aktivitet 
 

Stridsklev Fotball deltok med mange lag i hovedsesongen 2017 og det var stor 

aktivitet på kunstgressbanen. Som tidligere år stilte våre lag med 

Kampvert vester og kampene var i god Fair Play ånd.  

De aller fleste lag deltok på cuper og noen lag deltok også på Norway Cup som 

alltid er gøy for spillerne.  

Det ble igjen arrangert Fotballskole for jenter tidlig i august og det ble igjen en 

stor suksess. Jenter fra Urædd var instruktører og gjorde en flott jobb. 



 

 

 

Økonomi 
 

Inntektene kommer hovedsaklig fra treningsavgift og innteksgivende dugnader 

dvs toalettpapir/tørkepapir og kiosksalg, men også sponsorer og offentlige 

tilskudd.  

 

De største utgiftspostene er vedlikehold av kunstgressbanen, 

avskrivninger/renter, lønnskompensasjon, fotballutstyr og i tillegg lagspåmelding 

til serie og cuper.  

 

Viser til regnskapet for detaljer. 

 

Lagene 
 

Old Boys 

 

Old Girls 

Laget var ikke påmeldt i serien og ble oppløst i starten av april. 

 

A-lag Kvinner 

Hovedtrener: Sindre Tangen 

 

Laget ble oppløst rett før sesongstart tidlig i april. 

 

Junior 

Hovedtrener: Leif Arne Tvedt 

Ass.trener:  

Ass.trener:  

Lagleder: Leif Arne Tvedt 

 

Treninger: 

Vi trente hver tirsdag/torsdag og søndag gjennom hele året 

 

Cuper: 

Vi var med på cup på Tollnes/Pors i slutten av Mars, i tillegg spilte vi TM i 



 

 

Skjærgårdshallen 

 

Kamper: 

Sesongen 2018 ble en berg og dalbane! Vi hadde to lag påmeldt – ett i 

kvalik til interkrets, og ett i 2.divisjon. I kvalik til interkrets ble det 

veldig tungt, da vi møtte stort sett siste års junior og ble banket 

skikkelig. Etter kampen mot Eidanger(1-1) så trakk vi laget fra denne 

serien og konsentrerte oss om 2.divisjon – her kom vi på 5 plass – og var 

fornøyd med det! 

 

Dette året droppet vi Norway Cup, men vi skal på Norway Cup i 2019 

 

I sesongen 2018 har vi 19 spillere og stiller lag i 2.divisjon i G19-serien! 

 

FairPlay: 

Har fokus på fair-play både i kamp og på trening! 

 

lagleder/trener 

Leif Arne Tvedt 

 

G2004/05 

 

J2004/05 

Hovedtrener: Kristin L. Wærstad 

Lagleder: Stian Lindflaten 

 

Treninger: 

2 treninger pr uke med fokus 

 

Cuper: 

Deltok på to cuper i tidsrommet januar frem til sommerferien. 

 

Kamper: 

Laget var i hele vårsesongen avhengig av hospitering fra lagene under for 

å kunne stille fullt mannskap med noen innbyttere til kampene. Jentene 

spilte som regel jevnt med andre lag, men slet med positive resultater pga 

for liten spilletropp og samspill. 

 

FairPlay: 



 

 

Laget hadde Kampvert på hjemmkamper og spilte kamper i god Fair Play 

ånd. 

 

Eventuelt: 

J2004 og J2005 ble slått sammen til et lag da det var frafall fra begge 

lagene i 2018. Etter vårsesongen valgte flere spillere å skifte klubb og 

noen valgte å slutte dessverre. Laget ble oppløst etter vårsesongen. 

 

Navn trener 

Kristin L. Wærstad 

 

G2006 

Hovedtrener: Steinar Selstø 

Ass.trener: Finn Allan Mathisen 

Lagleder: Per Andorsen 

 

Treninger: 

En trening i uka i kampsesongen. To treninger i uka ellers. Stabilt og godt 

oppmøte på treningene. 

 

Cuper: 

Norway cup i sommer med to lag med årets sportslige høydepunkt med 

seier over avdelingens beste lag.. Ellers var det Fjordline med to lag. Litt 

hjelp av 3 gutter fra kullet under måtte til   

 

Kamper: 

To 7-erlag på nivå øvd. Stort sett jevnt i kampene, men kretsen fikk ikke 

kabalen til å gå helt opp med tanke på nivådeling så det ble to veldig svake 

lag på våren og et tøft Herkules-lag på høsten. Nivået var passe. 

 

FairPlay: 

Vi hadde vært Fair-play-arrangement på treningsleiren på Nordagutu, slik 

vi pleier. Kampvertrollen med å ta imot motstanderlag på hjemmebane tar 

stort sett trener seg av. Vi har jobbet aktivt med oppførsel på banen og 

på sidelinja både på trening og i kamp. 

 

Steinar Selstø 

 

J2006 



 

 

 

G2007 

Hovedtrener: Simen Hiorth Sulejewski 

Lagleder: Bente Jellum 

 

Treninger 

Det har vært treninger tre ganger i uka fra 1730-19 mandager, onsdager 

og fredager. Hovedansvaret for treningene har vært fordelt mellom 3 

ulike foreldre: John Sundberg (man), Nik Baraki og Lars Reppe (ons) og 

Simen (fre) 

 

Cuper 

Vi deltok også på hei cup, gumpen cup og fjord line cup. I tillegg Norway 

cup - et høydepunkt! I denne forbindelse ble det også søkt om støtte fra 

kontantkassene i Porsgrunn kommune, de behandlet søknaden lynraskt og 

med positivt svar. 

 

Kamper 

Det har vært 14 spillere på G2007. Vi har stilt med ett 9’er lag i klasse 

lite øvd. Imidlertid var det ingen slik inndeling i vårsesongen og trener 

Simen tok kontakt med kretsen v/Roger Eilertsen slik at lagene ble inndelt 

i mye øvd-øvd-lite øvd i høstsesongen. Guttene viste stor innsatsvilje i 

fjorårets kamper. 3 av guttene på lagethospiterte hos laget over(G2006), 

deltok på noen kamper ved behov, 

 

Fair Play 

I tillegg spilte vi vennskapskamp mot Eidanger. 

  

Mvh Bente Jellum  

 

J2007 

G2008 

Hovedtrener: Geir Vala 

Lagleder: Tore Jensen 

 

Treninger:  

Hver mandag og onsdag kl. 1830 – 1930 fra april til november.  

 



 

 

Cuper:  

Vi har deltatt på Rema 1000 Hei cup, Gompen cup og Fjord Line cup. Dette 

har vært gode opplevelser for guttene.  

 

Kamper:  

Vi har stilt to lag (Rød og Hvit) denne sesongen og vi har spilt kamper to 

ganger i uka (en for hvert lag). Dette har vært godt gjennomført fra alle 

som har arrangert, og tidspunktene har passet fint. Dette var vår første 

sesong på 7’er bane, og det har guttene mestret fint. 

 

FairPlay:  

På alle hjemmekamper har vi hatt FairPlay representant/kampvert som har 

vært ikledd vest. Denne har hatt kontakt med gjestende lag og hatt 

oppsikt med ivrige foreldre og trenere på sidelinja under og mellom 

kamper. Trener gjør også en god jobb med spillerne rundt FairPlay, både 

på treninger og på kamper. 

 

G2008 har dessverre mistet to av trenerne før denne sesongen, men laget 

har hatt god kontinuitet blant spillerne. Laget har hatt større tilførsel 

enn frafall, noe som er positivt.   

 

Tore Jensen 

Lagleder 

 

J2008 

 

G2009 

 

J2009 

Hovedtrener: Jan Eirik Søgård 

Trener: Espen Strander 

Trener: Geir Arne Skarholt-Jørgensen 

Lagleder: Jan Eirik Søgård 

 

J2009 var 10 stk ved inngangen av 2018 og 10 stk ved utgangen av året. 

Det er vi veldig fornøyd med. Vi har forsøkt tiltak gjennom året for at alle 

skal trives og lokket med andre aktiviteter og sammenkomster for å få 

med alle videre, og det har fungert bra. Så får vi se hva 2019 bringer. 



 

 

 

Treninger: 

Jentene har hatt trening hver torsdag 17-18, utenom ferier. Regler for 

barnefotball har blitt terpet på hovedsakelig i spillsammenheng, da vi så at 

dette fungerte best for barna i de siste årene. Sitter igjen med samme 

opplevelse i år. 

 

Vi merker godt at de har tatt steg, og reglenes nyanser sitter bra - 

«stammen» av spillerne som er på hver trening har vokst til 90%.  

 

På treningene har vi fokusert mer på isolerte øvelser enn fjoråret. 

Basisferdigheter har vært i front. Spillsituasjoner er også fremtredende. 

Dette for å få spillet til å fungere bedre, og introdusere taktikk som et 

reelt våpen. Vi hadde som i fjor en tendens til å ende opp med å forsvare 

oss da vi ikke fikk ballen oppover. Vi har derfor øvd mye på utkast fra 

keeper, innkast-taktikk og klarering. Vi jobbet videre med 

formasjonstrening ved faste situasjoner (utspill fra egen/motstanders 

keeper, ved avspark, innkast for/imot osv.). Det ga gode resultater i 

kampene. Barna kjente lettere igjen situasjoner og var mindre usikre på 

hva de skulle gjøre. 

  

Hver trening har hatt 1-2 spesifikke isolerte øvelser, og målet for spill på 

trening har vært å forsøke å utføre detaljer fra øvelsene (trekant-spill, 

innkast-taktikk, kontringer, langskudd osv.). Det samme gjaldt den 

påfølgende kampen. Det er dette jentene har fått skryt for. Vi tror det 

har tatt fokus vekk fra kampresultat og gitt mestringsfølelse for den 

enkelte. 

 

Cuper: 

Stag cup, Stavern 

Gumpens auto cup, Porsgrunn 

 

Kamper: 

12 kamper vår 

12 kamper høst 

 

Bra oppmøte på alle kamper! En kampdag ble flyttet da den kolliderte med 

aktivitetsdagen på Stridsklev. Alle var fornøyde med avstanden til 

bortekamper i år. De var også fornøyde med egen og andres innsats. Alle 

(som ville) fikk spille like mye. 



 

 

For 2019 har vi meldt på til 5er-serie grunnet usikkerhet om vi kan stille 

nok folk til 7er-kamper og likevel ha innbyttere. Barna blir slitne om de 

ikke får byttet nok, og da vil det fort bli mindre lystbetont å være med. 

 

FairPlay: 

Vi gjør en del forskjellige ting for å fremme Fairplay-ånden. 

• Vi skal ikke snakke ned eller være ufine med andre. Det er lag-

regelen, og 

respekteres. Vi forsøker å skryte av hverandre. Ufine 

kommentarer/handlinger gir 2 minutters time-out på benken. 

• Alle treninger og kamper starter fremdeles med at vi spør hva det 

viktigste med fotballen, som er: «Å ha det gøy»  

• Det er viktigere for oss at de prøver å få til/får til noe vi har øvd 

på fremfor å vinne, og det virker som at det gir barna trygghet. 

Alle skal få føle mestring. 

• Vi har avholdt egne sammenkomster med lek og moro for å sveise 

sammen 

gruppen. Eksempelvis  

o Sommeravslutning  

o Aktivitetsdag  

o Halloweenfest som sesongaslutning 

o Grøtfest til jul 

Det har skapt bra samhold, også utenfor fotballen. Vi tror det 

medvirker til å beholde spillere, og foråpentligvis rekruttere nye. 

• Egen maskot-bamse har gått på rundgang mellom alle barna. Alle har 

syntes det 

har vært stas med det ansvaret. 

• Til sommeravslutning fikk barna utdelt diplomer med personlige 

tilbakemeldinger fra trenerne om hva de har gjort bra på trening og 

i kamp. 

• Tilbakemeldingene ble lest opp høyt for barna, og vi tror det 

gjorde inntrykk hos alle – både store og små. 

 

Navn lagleder/trener 

Jan Eirik Søgård 

 

G2010 

Trener: Øyvind Svendsen (hoved) 

        Jøran Glittum 



 

 

              Simen Sulejewski 

Magnus Beitdokken 

Lagleder:  Stein Helge Lie 

 

Treninger:  

Året startet med én trening i uka. I perioden april til november, vel og 

merke med unntak av sommerferien, har det vært tre treninger i uka. Mot 

jul redusert vi antall treninger til én i uka. Alle treninger har gjennomført 

på Stridsklevbanen. Noen få treninger har blitt avlyst pga. dårlig vær eller 

skikarusell.  

 

Hovedtreningen har hatt fokus på samspill og spill, mens de to andre 

treningene har hatt mer fokus på tekniske øvelser. Oppmøte på 

hovedtreningen har vært ca. 20 spillere, mens på de to andre treningene 

har oppmøte variert fra 8 til 15 spillere.  For å gi utfordringer og mestring 

på eget ferdighetsnivå har spillerne vært fordelt på lag/grupper ut ifra 

ferdighetsnivå, og spilt/utført øvelser mot spillere på samme 

ferdighetsnivå. Treningene har vært fulle av vilje og trøkk. Det er 

imponerende å se sånn intensitet og trøkk blant 8-åringer. Alle spillere tok 

store steg i løpet av sesongen 2018 både i forhold til eget ferdighetsnivå 

og i forhold til samspill.  

 

Vi har stort sett vært 2-3 trenere på trening. Enkelte spillere har trent 

og spilt kamper med G2009.  

 

Cuper:  

Vi var med på Larvikbankencup (vinter) i Tjøllinghallen, Gumpen Cup (vår) 

på Pors, Fjordline cup (høst) på Kjølnes og Tollnes cup (høst). 

 

Kamper:  

Vi meldte på to lag til vår- og høstsesongen. I forhold til antall spillere 

vurdert vi også å melde på tre lag, men erfaringene fra 2017 tilsa at dette 

var i overkant og at vi da løp risikoen for å stå uten spillere til påmeldte 

lag. Ulempen med to lag var at det til tider med godt oppmøte på kampene 

ble mye venting på sidelinjen. Innsatsen har vært upåklagelig med mye bra 

spill og fin utvikling både for hver enkelt og for lagene. Til sammen spilte 

G2010 32 kamper á 40 minutter. På kamper og på cuper har spillerne vært 

fordelt slik at lagene har vært jevnbyrdige. 

 

FairPlay:  



 

 

Laget har ikke hatt noen spesielle FairPlay aktiviteter, men vi har hatt 

fokus på å oppføre oss ordentlig både i forhold medspillere, motspillere og 

dommere både på trening og kamper.  

 

Ellers var laget godt representert med både spillere og foreldre da Odd 

inviterte Stridsklev IL til Skagerak Arena til kampen mellom Odd og 

Kristiansund. Spillere fra G2010 var flotte maskoter da spillerne entret 

banen før kampstart.  

 

Laget deltok på felles fotballavslutning for Stridsklev IL.  

 

Laget har også bidratt ved gjennomføring av skikarusell vinteren 2018.  

 

Stein Helge Lie 

Lagleder 

 

J2010 

Hovedtrener: Kristian Skogen. Monica Ørstad var trener på kampene 

Ass.trener: Rullering blant flere foreldre 

Lagleder: Linda Charlotte Aasheim 

 

Treninger: 

Laget har trent sammen med J2011 med Kristian som hovedtrener frem til 

midten av Oktober.  

 

Innetrening på den Internasjonale skolen frem til april.  

 

På høsten trente jentene lite sammen med J2011, men med en engasjert 

foreldregruppe løste dette seg ved å rullere på å ha trening med jentene.  

Vi startet opp vintertrening på den Internasjonale skolen igjen fra 

november. 

 

Oppmøte registrert på oppmøteskjema (har ikke husket å føre oppmøte 

hver eneste trening): 

• Snitt vår: 86% (7,7på trening/9 totalt) 

• Snitt høst: 77% (9,2 på trening/ 12 totalt) 

  

Cuper: 

Fjordline cup 18. og 19. august (Kjølnes) 



 

 

Vi meldte på ett lag med 6 jenter.  

 

Megaflis høstcup 22 september (Tollnes) 

Vi meldte på tre blandede lag med J2011. Masse spill for fotballglade 

jenter denne dagen.  

 

Kamper: 

Hele sesongen 2018 bestod av 13. hjemmekamper.  

Veldig trofast oppmøte til kamp! Noen få tilfeller av uteblitt oppmøte uten 

å gi beskjed. 

 

Underveis i vårsesongen opplevde vi at jentene ble frustrerte på grunn av 

for lite spilletid på kamp. Vi valgte derfor på høsten å fordele jentene på 

de kampene vi hadde tildelt, samt å sette opp en ekstra cuplørdag. 

Resultatmessig har det vært en litt tung sesong for jentene, men de har 

også vunnet noen kamper. 

 

FairPlay: 

• I forkant av sesongen ble det lagt ut et infoskriv om FairPlay på 

facebook gruppen med utdrag fra klubbens sportsplan, 

foreldrevettregler og ett ekstra fokus på holdning til dommere. 

• Vi bruker jentenes aktuelle opplevelser på kamp og trening som 

utgangspunkt korte FairPlay refleksoner med jentene. 

• FairPlay hilsen før og etter alle kamper 

• Vi har stilt med kampvert på alle hjemmekamper. Ingen uønskede 

hendelser er meldt. 

• FairPlay kontrakter 

 

Jeg vil igjen fremme en spesiell hendelse som viser god FairPlay ånd.  

Jentene møtte Hei som manglet en spiller til kamp, og en av jentene tok 

gladelig imot en grønn trøye og spilte med full innsats sammen med Hei.  

 

Maskot: 

Jentene fikk mulighet til å være maskot på Skagerak arena på kampen 

Odd – Kristiansund 27 mai. 6 av jentene tok denne (for noen) noe 

overveldende utfordringen. 

 

Besetning: 

I løpet av 2018 har det sluttet ei jente, og 7 nye har startet på laget. 

I utgangen av 2018 består laget av 13 jenter. 



 

 

 

Annet: 

I løpet av sesongen ble det mange jenter på trening (totalt 22 jenter på 

trening). I oktober ble det klart at J2011 og J2010 deles som sammensatt 

lag også på trening. 

Kristian sluttet som trener for J2010 i oktober. 

Linda følger J2010 videre. 

 

7/2 2019 

Linda Charlotte Aasheim 

 

G2011 

Hovedtrener: Anders Stenbakken  

Ass.trener: Trond Brufladt  

Ass.trener:   

Lagleder: Anders Stenbakken  

  

Treninger:  

Trening x 1 pr uke; onsdager 1730-1830. Innetrening i gymsalen på gamle 

Hovet-skolen frem til våren, deretter utetrening til ca november mnd.   
  
Laget har bestått av totalt 10-12 spillere. Laget har hatt god utvikling. 

Fokus fotballmessig har vært alt fra fotballtekniske øvelser som 

inneholder ballkontroll, føring av ball, pasningsøvelser, skuddøveler men 

også mye spill. Mye fokus på lagbygging (det å være en god lagkamerat) og 

fair play (herunder hvordan opptre ovenfor en motstander).   
  
Cuper:  

Vi har vært på totalt 3 cuper. 1 innendørs i Tønsberg og 2 utendørs på 

Pors. Ikke bestemt hvilke cuper vi skal delta på i sesongen 2019.   
  
Kamper:  

Deltatt i vanlig seriespill for gutter 2011. Laget har både vunnet og tapt, 

dog helt klart flere seier enn tap.   
  
FairPlay:  

Mye/kontinuerlig fokus på “spilleregler” både ovenfor egne 

lagkamerater/trenere og motstandere både på treninger og under 

kamper/cuper. Dette vil definitivt være et fokusområde også inneværende 

sesong.   



 

 

  

 Navn lagleder/trener  

Anders Stenbakken   

Trond Brufladt  

J2011 

Hovedtrener: Kristian Skogen 

Lagleder: Linda Charlotte Aasheim 

 

Treninger: 

Laget har trent sammen med J2010 frem til midten av Oktober.  

J2011 har bestått av 10 jenter det meste av sesongen. 

 

Innetrening på den Internasjonale skolen frem til april.  

På høsten trente jentene lite sammen med J2010.  

Laget tok vinterfri etter sesongslutt i oktober. 

 

Oppmøte registrert på oppmøteskjema (har ikke husket å føre oppmøte 

hver eneste trening): 

• Snitt vår: 78% (7 på trening/9 totalt) 

• Snitt høst: Ikke ført oppmøte 

 

Cuper: 

Fjordline cup 18. og 19. august (Kjølnes) 

Vi meldte på ett lag med 7 jenter. Få lag påmeldt i samme klasse, så de 

fleste kamper var mot J08.  

 

Megaflis høstcup 22 september (Tollnes) 

Ingen andre lag stilte i samme klasse så vi stilte med tre blandede lag med 

J2010. Masse spill for fotballglade jenter denne dagen.  

 

Kamper: 

• Vår: 3 kampkvelder. (var i utgangspunktet 4, men en ble avlyst på 

grunn av helligdag). 

• Høst: 4 kampkvelder.  

Ved flere av kampkveldene kom det seine meldinger om at spillere ikke 

kunne stille til kamp. Dette gjaldt flere av spillerne og resulterte i mye tid 

på organisering i timene før kamp. Spillere ble lånt fra andre lag.  

 

FairPlay: 



 

 

• I forkant av sesongen ble det lagt ut et infoskriv om FairPlay på 

Facebook gruppen med utdrag fra klubbens sportsplan, 

foreldrevettregler og ett ekstra fokus på holdning til dommere. 

• FairPlay hilsen før og etter alle kamper 

• Vi har stilt med kampvert på hjemmekamper 

• FairPlay kontrakter 

 

Annet: 

I løpet av sesongen ble det mange jenter på trening (totalt 22 jenter på 

trening). I oktober ble det klart at J2011 og J2010 deles som sammensatt 

lag også på trening. 

Kristian fortsetter som trener for J2011. 

Linda sluttet som lagleder for J2011 i oktober. 

 

9/2 – 19 

Linda Charlotte Aasheim 

 

G/J2012 

Hovedtrener: Christian Riise 

Ass.trener: Jan-Erik Heiland 

Ass.trener: Even Garvik Andersen 

Lagleder: Jannicke Daapan Svendsen 

 

Treninger: 

Vi har hatt 1 trening i uka på tirsdager kl 17.30-18.30. Laget har hatt ca 

15-20 spillere i troppen. Disse er blandet noe med jenter men flest gutter. 

Vi har hatt treninger som en liten lek i starten og begynte og utvikle sakte 

mot fotball. Vi har trena på ballfølelse, sentringer og spille mot hverandre. 

 

Cuper: 

Vi har vært på 2 cuper, en på våren og en på høsten. 

 

Kamper: 

Vi har spilt serie i G06 serien. Det har det vært kampkvelder med 2-3 

kamper. Før sommeren hadde vi meldt på 1 lag etter sommeren meldte vi 

på 2 lag. Di har både vunnet tapt og uavgjort. 

Vi prøvde oss på 5’er fotball mot Herøya i en treningskamp høsten 2018 

 

FairPlay: 



 

 

Vi har fokus på fairplay med og hilse før og etter kampen, dette gjelder 

både trenere og spillere. 

Jeg lærer barna og gå bort hvis en motspiller blir skada og sier unnskyld  

 

Sosialt: 

Vi har et bra miljø med guttene og jentene, det er mye latter blant alle 

sammen. Vi lagde en egen avslutningsfest på klubben til Stridsklev med 

kake og premieutdeling. Da var både barna og voksne tilstedet. 

 

Navn lagleder/trener 

Christian Riise, Jan-Erik Heiland, Even Garvik Andersen og Jannicke 

Daapan Svendsen 

 

 

 

 

 

 


